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a5d an infant,
in the Hepts and Natjfonal " Rental Offices,
conbined several wWeeks ppi Yo Novembep 27, 1963
Stated gshe had a definite Ollection of these people
In view of the fact the {n. ..y Wd8 sucking a pac
theimaniwould take it out « tha baby'g
t in K

Miss DUNSMORE 81\ 22 she had 8een LEE HARVEY
OSWALD! '

- SWssaper but ghe would not
to identify the Ma~ a8 heing {denti

i
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Allegation by JBSS BEASTERLING That LER
HARVEY OSWALD, His Wife and Two Small

Children Spent a Night at Skyline Motel,

Route #l11 West of Pulaski, Virginia, in
September, 1963

13

.
R s by R -
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TR0V N0V, 1-29-00) ) FEDERAL BUREAU OF lNVEST'(f_ r\N |

] v u/7/64

Date

" g

JES@XﬁASTERLING,_QHner and Operator of Skyline tiotel,

- located on_Boute_#llmugggﬂgguPuligkif'Virginia;”advised'In ute

- September, 1963, he believes*IEE'HARVEY'OSWALD; his wife and
two small children Spent a night at his motel. He stated when
the 1individual first checked into the motel he had a beard;
however, aftep Shaving, the individuzsl appeared to look more

liite JACK RUBY than LEE HARVEY OSWALD,

He added that the man whom he believed to be O0OSWAID
advised him he had been to Centerville, Ohio and was headed
Aest. He cdescribed the two small children accompanying this
individual sas being about three yéars and four months in age,
respectively,

EASTERLING stated that the individual signed his full
name when registering and he thereafter kept the
registration card on his desk because he 'hever had anyone
by the name of Oswald Stay here before"., He stated that he
has since destroyed the registration card.

EASTERLING advised that this ‘ndividual and his
family stayed at his motel onlyv one night and he did not observe
the party when they left. He could recall no details concerning

the automobile they were driving or any furither details con-
cerning them,

about tnis indivicdual for Some time and since he believes
him to be LEE HARVEY OSWALD, he decided to report the incident

“' - Y
2/13/64 Pulaski, Virginia

O ——rromeR e R . PARNELL and

SA FREDERICK A, COOK / mbd ' 4/7/64
by

Date dictated
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It {s
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your ggency.

- 'Richmong ?9-3&

the property of the FBl and is loaned to




Sheriff J. HZNR

Virginia, on Febp
that JESé ‘ uary 13,
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Re: JESS EASTERLING

Y HALL, Pulaslk

1964, advisesd SA FRE
rﬂgf th Skyline Mot
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DERICK A. COOX
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E. Allegation by VERA EDENS That LEE HARVEY
" OSHALD Did Not Kill President KENNEDY
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In responge to a telephone call to the Dallas FBI Office
requesting that a Special A%ent ccntact him, Mr. JIMXCOLEMAN was
contacted at his office,hgﬁ.6ﬁAndJcan§rqet, Dallas, Texas, on
April 10, 1964, by Special Agent E, J, ROBERTSON, Mr. COLEMAN
operates the Coleman Advertising Service jat this address, which
is engaged 1in religious advertizing:

o

Mrs. COLEMAN recelved a letter poatmajggg Dallas,

&

Texas, April 7, 1964, conteirning a letter from Rﬁ{EDENS,H;599,

QGaston Aven .Plano, Texas, with four mimeograph sheets
enclosed, A Teview of this material reflects that it is
anti-Jewish in nature and contains the following pasragraph:

"Lee Oswald did not kill John Kennedy. He only

shot at General walker to try to show he MEANT

TO KILL HIM when he agreed with the C. I. A, & the
Kennedys to do so. He ne ver meant to kill him,

Marina Oswald told that Yeée told her he shot at Gen.
walker,..this to The World, to vindicate her husband's
honor THE BEST SHE KNEW HOW, She wanted the ¢, I, A,

to know Lee kept his word to kill Walker. e « Oh, what's

the use in opening your mouth....THE WHOLE DAMN WORLD
18 gone crazy. Minds are a8s blank as the day it is bvorn, "

eview of the files of the Dallas FBRI Office reflect that
has been publishing a mimeographed form, anti-Jewish
-United Nations in nature, since September, 1950,

RA EDE
d anti

R

w“m“ s Ee W T vt Wt el
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Allagation by Mrs., MARY L. EAMMZER That
Former Neighbor in 1957 at Sun Valley,

‘California, Identical to LEE HARVEY CSWALD



1 :

4
RPG/ds

The following quoted lettear was received y the
Department of Justice from Miss MARY Ljﬁ%R..&ZliWilbug_
Ayenue, Reseda, California, and was ac ncwledged by Asaistant

Attorney General HERBERT J. MILLER, JR.t '

"Reseda, California
3/2/64
;
"United States Attorney-General
Robert EB. Kennedy
Washington, D. C.

"Honorable-Sir- Well over a year, ago - I received

a letter, from ‘'Assistant, United States Attorney
General.' Mr. Miller, advising me. That my com-
Plaint I had - asked your help for had been turned
Over to The Department of Justice, Criminal Investi-
gation Dept., May I remind You, again about This

Matter. Since last June, I have very, patisxtly,
waited, for some results, regarding this investi-
gation if the complaint justified. The ccnsederation
'Attorney Genel Miller' Crimiral Inveegtigaticn. We
as American citizens would be entitled tn some kind
of an answer,

On The front page of a recent copy of Lifs M2gazine. -
There is a picture of Oswald. The Ma: accusad of w.
killing our dear dear president. He {s holding a gun.
(I have seen ones like it, and armmmaiticn ¢r ghells &
clips - (Cases) 1 of each. 1000 shsllz & 1050 clips -
That were removed from Camp Pendelton. Ry teenaqger's,
training in Boot camp.

I'have also at one time _ 1957. sesn Mr. Oawzld.

What his relation ship was to an Auetiu Texnas
seventeen year o0ld girl was I could nct say.

She had three very small childrea. and was not _
married, obvious by each had a Aifferen® father. She
had a relativs. A woman also liviag oa this streat




2
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"and 2 man whoss name waa 'G-a:r-fielri)[{sr:m.' nis 1 j |
father was a Clity cfficial in Auztin L&xa3. for _ﬁ{/’ -.
many years. His rame ~ I Ballisve wr? Mijler.® Pl

This Le~n. A gradvatse of Anrag~lis haz ir.fluences
enough to Be able to use these young Boot camp
Boys to steal. Moreover, This same person. That
is Garfield Lseon, i3 guilty 0f othsr sarious
violations. fThat hag to de with The trazsgury
Department, therafore, I witll very much like to
know, Juast how strong thi’s caaractsr is. WwWith

The Federal Bureau to get so much consideraticn &
protection & one cf The parties had so much pro-
tection That he could g» to Denver Colorado take a
13 yr old girl out of a Catholic ¢Grphanage, Bring
her to Sun Valley Californiz wWwhars this leon was
living - associztes ¢cf EXx comalsts & Night Clcb -
Owners (shady - cwns & invclve there youn3 tasan
agers in crims. Austin Taxas & Dallas, z2eparsntly
is where their roota were. Becauae The Man Who
Brought Ths girl frow De:ver Colorzdc is =z staunch -
out spoken communiet. & was closely essnclated
with the Cuban couneal.

He receaived rrm fulas of M-acow Litast: rs & &ubacribes
to the Moucow Kaw pipers & ¥ncw charasier is Detroit.

& Othser sireng hold for Shae Comanist Farties wus in
Sun Vallsy only 2 few wssks & want t9 wsrk £or Lock
heed, .

Just how may I 28X can such a Man get 2~ much prctiction
and all involved with thesa young bzye =11 graduates of
an Excellent Cathclic Boys acheol. £cast of crgani-
‘zations That no ona can enter.

Mr. Attorney Geoneral Y also want to kasw. Wag The

F B. I Min was. That came hers to cur Hcme to pick up
the material. The gun shells, ats, & Naver returned?

A e il

"Mary L. Harcar ~
8216 Wilbur Ave®

s52 -

- i
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On April 9, 1964, Mrs. MARY L. HAMMER, §216 Wilbur
Avenue, Reseda, California, aldvised SA VINCENT J. C*REILL that
in 1957, while reziding on Dora Street, Sun Valley, California,
she had been a neighbor of a man, whose name she cannot recall.
Recently she observed photographs of LEE HARVEY OSWALD in a
“National Magazine" and feels that this former neighbor is
identical with Osw « She could not recall any descriptive
or background information rezzrding this individual, but
believed hé was living in an adulterous relationship with a
l7-year-0ld girl who moved to Sun Valley from Austin, Texas.

At that point Mrs. HAMMER became incoherent and
could not develop a single train of thought. During this
interview Mrs. HAMMER continually referred to nationally-

prominent persons as individuals she met in eéveryday life,
such as her grocery clerk and delivery man. Mrs. HAMMER

was unable to furnish any further information concerning this
individual spe believed to be identical with LEE HARVEY OSWALD.
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G. Allegation by (OTTIS DAVID me@] to the
Effect LBE HARVEY OSWALD "Brainwashsd"® by

Communist Party Leaders Who Conspired to
Have Assassination Comnitted
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During the evening of April 22, 1964, Mr. OTTIS DL ID

HCNAKER, 4624 Scuth 32nd Street, Tulsa 7, Oklzhoma, appearal ¢t

the Dallas Office of the Federal Birezu of Invaesiigation 2n4d

furniehed the following inforaatioa to SA ENMORY B. HORTON:

/
JACKABURKETT (deceased), who previously resided in

w

Tulsa, Oklahoma, was a former employee of Mr. HONAKER whean
HOMAKER owned and oparated the Century Manufacturing Company,
>lst and Sapulpa Road, Tulsa, Oklahora, which erploymsnt was
during the period of about 1929 to 1942, *
During December, 1963, BURKETT, act ng on a requpst
of Mr. HONAKER, became friendly with BROUDE%RUHDADGB, a
Communist Party-(CP) area leader, who residds at an unknown
address in Tecumseh, WBURKETT told HONAKER that

while intoxicated " BRUNDADGE gave the following information
to BURKETT, who relayed same to EONARBRs

. o i
On November 11, 1963, NIK KHRUSHCHEV, Premier, USSR,
called to his office in Moscow, Russia, two of his "leading

helpers,” identities not further knowa, &nd told them, “This
damned KSNNEDY hzs thrown on the brskes and I wan: him killed

and I want it done g0 the Amariczn paopla will think an American
wWa3a responsidle for his death,.®

Tns two "helpers®™ then gave the orcars to the twe
Commuznist, USA, leaders in Washington, D, C., idanzities unlmrye:,

5

and they cilled a mssting in Washingtoa, D. C., of about 83VvanLy

communists, which meeting was held during ths evening of Kowsabar
11, 1963, At the meeting, the two USA, CP, lsadara told thy yow

sembled group to casuizlly and suggastivaly lat it bs known aicurd
Washingtona, D. C., that President JOKA F. KE¥NEDY should rake
trips to the southern, Bouthweéstern, &and wsst3xrn states of the

- United States so he would be seen by tha peopls and children
to "make them feel bettazr.® This resulted in ths Prasidant's

decimion to make some trips during the lzttar pzrt of Novembar,
one of which w2s to Dallas, Tsxas, on Noverbar 22, 1963,

L 4
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Ths two CP, USA, leaders than called PEARL)KIPPBY,
vhite female, approximately sixty years of ags, 8 menmber of
ths Comrunist Paxty, who lived in &n unknown town in  hugeihatrh
Florida., "Mr, HORAKER stated that he learned RIPPEY wzs a
nyrber of the Communist Party in 1942 while in Washingtom,
D. C., on defense contracts, He said he has fully reported
the informetion on PEARL RIPPEY and BROUDER BRUNDADGE, an
ared communlist leader in Tecumssh, Oklzhoma, to the Qklzahoms

City Offiizca of the FBI.

Returning to the current mattar, Mr. HCNAKER stited
the CP, USA, leaders called PRARL RIPPEY and BROUDER BRUNDADGE
and an unknown person who resides in Fort Worth, Texas, and

assigned those persons the job of assassinating President JCHN
r. mw. ) '

The three, RIPPEY, BRUNDADGE and the unknown party,
met at the bus station, Fort Worth, Texas, at about 11:00 AM,
Novamber 21, 1963, There, they reportedly learned the Prasidsnt
\ would not go through Fort Worth, Texas, but would visit Dslles,

Texes., They then took a taxicab from the bus statioa in Port
Worth, Tasxus, to an unknown bus station in Dallas, Texas, Thay
then proceaded three blocks east and ons and one-h2lf blocks
or cas-half block south from the Dalles bus station, whsre
they ranted a room in a rooming house located on ths west sid«
of the straet. The three persons then walked around Dzlless
and picked out a building where scheol bocks are storad as
+Deing the likely place for the azsassination. PRBARL RIPPRY
than want after LEE HARVEY OSWALD, who shs had aprarently praw
vicugly mst under unknown circumstancss. Shs brozght OSWALD
to the rocxing houss where the thres wars residing and thsy
"bralnwxshsd him® and promized him 610,000 to halp thsm kill

. Presidsnt KENNEDY, OSWALD departed the rocmiag houas zt ap-
proximztsly 11:00 PM, Novembar 21, 1963, aftar agresing to
assist them with ths plinned asaszssinatioa.

T 0B
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Ths following moraing, Ncvenhar 22, 1%€23, C8YWARID
ratuxased to the absve refsrred to rocxlng honas azd broight:
two pistols and & rifie., CSHALD 2:4 BRUSDATSGE than Frotagdzd
to tha boek storxzsgs building, pPravisusly ment:lciasd, whspse
BROUDER BRUNDADGE shot the FPrasident ¢wo tixsa, one tims in
ths neck and one time in the head. BRUNDADGE then stot the
Goveaxnor of the State of Texas one tima. BRUNDADGE then had |
OSWALD taka tha two pistols=, but lszve the rifls, and instzacts’d
OSWALD to procsad homs as fze: as he could, acking him to run
all of ths way, and told him, OSWALD, that if he should bs
stoppsd by ths police he should ghoct his Wiy out, Ths idaz
behind this plan was to get OSWALD ki{llad by the polics. Rs-
portedly, two police officers tried to capture OSVWALD, with
OSWAID killing one of the officera, but bsing captursd by the
othar officer who possibly had soms help. OSWAZLD was than

taken to ths Dallas City Jsil by ths officara who tock him
into custoedye. ‘

RIPPSY, BRUNDADCE and the third ccnspirztor from
Fort Worth, Texas, were afraild OSWALD would tall ths entira .
story, so tha unknown consplrator introducad PERARL RIPPEY "to
a fallow namad RURY,® RIPPRY bruinweshsd RUBY for a3 dsy and
@ half, that being ths aftesrnoen of Bovendszr 22 and Noventer
23, 19%€3, 8ud oca the follewing poIning, Noeahazr 24, 1S€3,
BRUNDADGE &rd the Port Worth cenaplzriter told RIPPEY ¢hat

OSWALD wxs to bs trznsfarxxed thevst moming £02 ths Detlae Ciyiy
Jall to the Duxllzs County Sheriff’s 0fZics.

RIPFEY than hypnoticzad RUBT ¥nd hxd RUBY go irnto
the Dellre Clty Polics Buildieg a2xd shoo® CSHALD two timss. -
Tas thres cozspizstors then dsgaried Dallre, Terez, pnd retur._ sy
to thaizx raspextive homss, thvd 48, RIPIEY £6 32 wulmow: town in

Plozida, BRUADADGE o, Tecuxssh, lahoxa, and the third psraca
.to FPort Wozth, Tsxas, --

£57
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Aftesr returning to Plevida, PEARX RIPPEY startad
bragging about killing Presidsnt KENNEDY., Hsy actlicns in
this regard wers rapoxrted by unkiswn Ploxrids ccommunists to
the comnmunist landexs in Washingtom, D, C., 2nd the unnamsd »
J1eaders had PEARL RIPPEY killsd &t an unknown town in Florida ;
on an unknown date, which was abcut f£ive or ten daya aftsr -
the assassination of President KEMNEDY. |

) | Further, natmmosx £9X2°-BURKETT thzt hae, aaumam.
hu killed twenty<eight psrsons in ths Stzts of Oklahome,

- BRUNDADGE said he choked his victiws to death 2nd they wars
found dead with ths czuses of dayth bsing undeterminubls. -
- Purther, . PEARL RIPPEY allegedly has killed thirty-two parsons ~
in the 8tate of Florida, using the sams msthod, A
e

%

HONAKER stated that JACK BURKETT furnished the adbove
1nfomation to a party or parties unknown to HONMAKER and sbout
one month after the asspeaination, this bsing during the leitsr

- part of December, 1963, BURKETT was shoved in front of a car
by unknown party in Tulsa, Oklahoma, and killed, -

L

Mr, Hommn stated the sbove constitutss the only
informestion he has regardi.ng the asgzasinzation of Prasident
‘KENNEDY and explained thfe this ianformition wes given to him
by JACK BURKETT prioxr to BURKETE's death, ich wes arouand
ChriﬂmB‘ 1963,

AREd S

B “-‘:

, ‘ o, ,

Mr, HONAKER fumisha.d tha followling Informrticn raw - z
‘garding h:l.msolfs N . Y. /. ?
Hanes OGTTIS DAVEDYHGGAKER
RICS s Whits
S8Xs Mule

- - Birth datas 11/28/03, _nsix 8sminols, X, T,

/4.0) Height: 5°8° | '
li’ ‘)7 Weights .. 145 1lbs, | | .
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Halrs Blsck, graying

Eyes: Brown = crossed and waars dlspezs

Marital status: Harried « wifae, GOLDIE HCNAEKER

Children: Doctor JACK EOMAKER, M, D, (born

1926), Fredrick, Oklahomajy

JIMMY HONMAKER (born 1928), Major

General, U, 8, Air Porce, and
£11s3 the President®s plare;
LUCKY SUR (Mrs, BILL) JOH¥Y3CX.
(boxrn 1934), 920 South Browne
villse, Tulsza, Oxlzshoma

Residances 4€24 8outh 32nd Straet, Tulas 7,
- Oklahoma (owns homea) (no phore)

Exployments Unemployed S
Arrests: Denies ever being arrested

Mr. HONAKER stated that in about 1951 BROUDER BRUNDADGE
put out a rumor that he, HONAKER, was msntally 1ll., HONAKER said
"he then voluntarily turned himself in to the msntal hospital,
Venita, Oklahoma, where hs was confined for six or ssven months,
being released in lats 1951 or early 1352 as msntally compstant.
Mr, HONMAKER explsinsd that he aszked the County Court, Tulsa County,
Oklahoma, to have him, HONAKER, committed to the msntal hospitel
but, after his release from the Venita, Oklzhoma, hospital, which
declared him competent, hs returned to Tulsa County, Oklahom=,
presented the evidence to the County Court in that county, which
"restored my legal competency so I could agasin transact businsss.®

Mr. HONAKER denied ever being confined to any other
méntal institution or having been trsated for any mental condition
since that date,

i Mr, HONMAKER ststad hs mads the trip from Tulsa, Okla-
homs to Dallas, Texas, on April 22, 1964, ¥nd procseded lxwsdintaly
to the Dallas FPBI Office after arriving in Dallas; therafcrs, he

had no Dallas address, but said he planned to return to his homs
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in Tulsa, Oklshom2, April 23, 19¢€4,

. It will be noted pravicus informatica hes bsen re-
perted regarding HONAKER, BRUNDADGE and othere, same appsaring
in the report of S8A JAMES E, CARRIS, dated January 27, 1364, at
Oklahoma City, entitled, “LEE HARVEBY OSWALD, INTERNAL SECURIT Ye

RUSSIA-CUBA,®
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Date

- JUDITH BROWN, Clerk, Central State Griffin Memorial -.
H05p§¢al Records Department, Norman,. Oklahoma, furnished the

following information as obtained from the files of that agency,

The records reflect that 0, D. HONAKER entered the
hospital on February 6, 1959, by certification of the Pottawatomie
County Court on petition by JACK D, HONAKER, M,D,, 121 North
Ninth, Frederick, Oklahoma, who is a son of the patient,

Case history of HONAKER reflects his mental disability Ef:
had existed since 1950 and he had been confined to the Eastern

State Hospital from 1955 to 1957, He had been treated as an. e
- out-patient clinic on September 22, 1958, at Central State -
Hospital in Norman, Diagnosis by staff members of HONAKER's ‘

noid type manifested by delusional thinking, suspiciousness,

hostility, hyperactivity, hypomanic demeanor, euphoric and te
inappropriate affect, pressured speech, irrelevance, incoherencs, e
loose associations, delusions of grandiosity (owns many plants, g
is'worth millions, is a famous industrial manager, etc.) delusions -
of persecution (people are after him, trying to ruin him and his P
family, police and FBI involved) severely impaired judgment and f

lack of insight,

HONAKER's history at the hospital has been one of
continued unauthorized absences as follows: Admitted February 6,

1959, AWOL September 2, 1959; returned October 28, 1959, AWOL N7
August 30, 1960; returned October 6, 1960, AWOL June' 6, 1961: - bE~.
returned July 19, 1961, convalescent leave November 16, 1961: E;_,
returned March 24, 1962, AwOL July 9, 1962: returned August 13, :
1962, AWOL July 1, 1363; returned July 3, 1963, AWOL September 19, .
1963; returned September-24,.1963, AWOL April 22, 1964, F..
Mrs, BROWN pointed out that the hospital does not have }:
finances or organization to return AWOL patients and its policy v
1s to notify the county of commitment after a patient's unauthorize:!
absence and it is thereafter necessary for patient to be recommitted
unless he returns voluntarily., At present HONAKER's status is
AWOL, .
é
, i
- - 381 | L._
n 4/24/64 ot Norman, Oklahoma y File F OC 105-783 . L A
/ ol
T DONMLD Ho SLOAT /B peedicrered 27764 ;
his document contqlns heither recommendations nor conclusions of the FBI. It {e the ptoperty of the FB! and s joaned t¢ :
"ar agency; 1t and fte contents are B8Ot to be distributed outside your agency, : :
_______q_________________________________________*______________ ————— o _ 8
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Allegation by HART K., JOHNSON That Goveraor

CONNALLY Was Target of Assassination Rathar
Than President KENNEDY



CG 62-6115
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On November 26, 1963, a letter, postmarked November
25, 1963 at Chicago, was received at the Office of the Federal

Bureau of Investigation at Chicago, Illinois, This letter is
- 86t forth as follows:

"Hart K éJ’ ohnson
Sales Representative
1611 Rasche r_Avenue __

LB e

‘Chicago 40, Illinois

- —— e

Nov. 24, 1963

"F B I
Chicago, 111,

"Gentlemen:

"In connection with the sad happening last
Friday in Dallas, I have not seen an account that .
the shots actually were aimed at Gov. Connelly and
not at the President, -

"From the 6th floor to a moving street vehicle,
there could be a thousand feet distance. A bullet

aimed at a human head at a thousand feet at a target
moving at 20/25 MPH well could miss by the distance
Separating the Governor from the President (possibly

3 feet) enough so that aimed at the advance.target
actually hit the object behind.

"It is possible the assassin aimed at the

Governor, the possible object of his complaining

letter, published, and actually hit the Preseident
purely by miscalulation,

. : "At least, it's a thought.

"Hart K, Johnson"

363
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I. Allegation by ROSALYND IAIDLER That She
Had Seen LEE HARVBY OSWALD in Brooklvyn,
New York,  in About February, 1963
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NY 89-75
JPO '

RE: ROSALYND LATDLER
202 CARDIELD PLACE
BROOKLYN, NEW YORK

herself as ROS

On February 7, 1964, an individual identifying
ALYND LAIDLER, 292 Garfleld Place, Brooklym,

New York, telephonically contacted Mr, J, LEE RANKIN,

veneral Counsa
LEE HARVEY'OSH
ago,

1, Presidentts Commiseion, stating she had Seer
ALD in Brooklyn, New York, approximately one year

AT NEY YORK CITY
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!_Je v YQP_ko
following

he was distributing pamphlets fop

Committee,

unknown, and stating he was unnappy with
OSWALD made the statement he

mail ordepr

kill the President,

and irrational and the interview
her condition,

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 4/15/64

Va .
Miss ROSALYNDﬁEAIDLER, 92 Garfield Place, Brooklyn,

interviewed at hep residence, furnished the
information:

About one year ago she saw LEE HARVEY OSWALD op 8:i¢s".y.

ets, Brooklyn, at a time

the Pair Play For Cuba
She overheard him talking to another male,

house 1in Chicago, Illinois,

DALLAS 897
New York Flle #NEW YORK 89-75

Date Dictated 2/8/64

19%.7
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Date 4/15/64 -

Mrs. AGNES LAIDLER, 292 Garfield Place, Brooklyn,
New York, was

interviewed at her resldence and furnished
the following information: _

She 18 the mother of ROSALYND LAIDLER, whom she
described as belng 30 years o

f age and mentally unbalanced,
Her daughter has been recelv

ing psychiatric treatment for
the past ten years and 1s always imagining things.

She endeavored to prevent her daughter from
making the telephone call to Mr. J. LEE RANKIN stating

there was no truth to any of the statements made by her
daughter,

Dallas 8U-=¢

on 2/8/64 Plle # New York 89-75

at New York, New York

by SAS EUGENE We O'NEILIL and
: J. J. O'FLAHERTY/mms Date Dictated 2/8/64




.. - DL 100-10461

}

Je

Allegation by PETER MCIAUGHLIN That LIZ
HARVEY OSWALD Identical to Individusl

With Red Hair by Name of JOHN OI'I'SXBRIDGB
47h r r "o
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| PETER ‘MC LAUGHLIN, 160 Magnolla Avenue, Jersey City,
New Jersey, by ‘letter dated December 27, 1963, to the Attorney
General of the United States, Washington, D, C., asked if

LEE OSWALD was a red-haired man, He indicated he was in

_Mexico from October 3, 1962, until November 3, 1962, at which
time he met a young American who told him he had been in the

United States Marines, He also noted this man had a barracks
bag full of books,

4 was coatacted on January 21, 1964,
at the above address and he stated he sent the letter since
he had never read in the newvspaper regarding the color of

OSWALD's hair but did read he had been in Mexico during the

above period of tirs in 1962, When advised that OSWALD's hair
was not red in color, he stated it was definitely not OSWALD
whom he had met but recalled the nane given by this individual
\ as JOHN OTTO BRIDGE., He stated he had met BRIDGE in Mexico City
v 1n October, 1962, and had been told by him he had been in the

v United States Marines, He noted BRIDCE had a Boston accent
', and was veg;;interested in reading.

N g_Lt;il’l{C LAUGILIN volunteered he was fifty-nine years of

age; wasfborn_in a small town twelve miles from Clasgow,
_Scotland} camp to the United States in 1927 after attending
school until fourteen years ¢f age and working in a steel mill
in Scotland; was in the U. S. Army Air Force from 1942 to 1945
as a radio operator; has had different Jobs in various parts
of the United States, in particular in the Transit Bureau oZf
Pbiladelphia, the Scioco Golf Club, Columbus, Ohio; and at

the pressnt is employed as a kitchen helpar at the Harvard
Club, 27 VWest 44th Street, New York, New York,

49
oo
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FIDE 4,CASTRO Connected With Assassination
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Date 5/14/64

Mr. ED!,,P'IERBERT, News Direc:nr of KIVT, Fort Worth,

mp w b
b e g -— B e o el

. - Texss, stated Dr. FERNANDO PENABAZ appeared with him on tha

10:3p P.M. program, "Point Of View", Channel 11, KTVT, but
never mentioned anything about the assassination; however,

earlier in the day at 3:00 P.M., ROY TCOOPER of Television
Station KTVI, covered a speech by Dr. PENABAZ at Calvary
Presbyterian urche. | | . |
Mo ~yrp, Toyn .
A summary O0f "'what ROY COOFPER stated PENABAZ mentioned
in his speech is being set out below: '

| DAVE NAUGLE, news commentator, read COOPER'Ss report
‘on the 11300 P.M. news, which came on immediately following
"Point of View". HERBERT stated PENABAZ is a prominent Cuban
in exile who lives in Coral Gables, Florida.

' Dr. PENABAZ was introduced to the gathering of about
one hundred by retired Air Force Captain KENNETH RYCKER. '
PENABAZ startled his audience by claiming that FIDEL CASTRO
definitely had a hand in the assassination of President KENNEDY
in Dallas on November 22, 1963. The Doctor said he had reliable
information thaf the Inspector.General of CASTRO's Cuban Air Ouce)
Force, QUINTINYPINO, was waiting at an airfield near Dallas to
rescue LEE HARVEY OSWALD following the shooting of President
KENNEDY., According to PENABAZ, PINO was to fly OSWALD to
Mexico, but OSWALD, he said, panicked after the death of the
President, shot Officer TIPPIT, and was captured before he
could make a contact. Dr. PENABAZ said if OSWALD had not
stopped by his rooming house to change clothes, the plan might
have been successful. His contact' supposedly did not recog-
nize him because of the different clothes he was wearing. Dr.
PENABAZ said the FBI is checking the story. |

Texas

il

on 0/8/64 . ot FOrt worth, Texas File # DL 109-10461

by Special Agent ___ B. TOM CARTER/ds Dote dictated 3/ 14/64

-

This document containe nefther recommendations not conclueions of the FBI. It is the ptoperty of the FBl and s joaned te
Your agency; it and its contents are aol te be digtributed oytside your agency.
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Previous investigation has been conducted céncerning _
stataments by Dr. FERNANDO PENARAZ ccncerning the assassination,

as reflacted in the report of Speciil Agent JAMES J. O 'CONNOR ,
dated March 30, 1964, at Miami, Florida | '
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Allegation by ROBERT ADRIAN TAYLOR Thxt
He Possibly Purchased Rifle From LRE EARVEY
OSWALD in March or April, 1963
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ROBERT ADRIAN?EAYLOR, residing in Avartment 1, at the _

-~ cornex of Jelmak-Avenue and Hard Rock Road, Grand Prairie, Texag,
a‘avissd his mailing address is Route 1, Box 1253, Grand Prairie,
Texas, TAYLOR said that since April 15, 1964, he has been em-
ployed by the City of Dallas, Dallas, Texas, driving a wrecker
for the Police Department Wrecker Service. TAYLOR said he was
born June 13, 1916, at Loyalville, Pennsylvania.

T T T e e e e e en o by e rim—— S ———

TAYILOR said he was previouely employed as a mechanic
at the Shell Service Station on the southwest corner of Rock
Island and Story Streets, Irving, Texas. He said while thusly
employed in March or April, 1963, two men drove into the station
complaining of engine trouble in their car. He determined that
the generator of the automobile needed repairs and total cost
would be $11.50 to make these repairs. TAYLOR stated that be-
tween the two they did not have $11.50, at which time the :
passenger riding in the car asked him if he would like to buy a
rifle. TAYLOR replied that he might be interested, at which time
one of the two men opened the trunk of the car and said, "There

it is."

TAYLOR asked what kind of a qun it was, and received the
reply that it is a "0 Six." TAYLOR advised he took the weapon
out of the trunk, looked at it and offered $12.00. The driver
Of the vehicle then said, “You're not going to let it go for
that. You paid $35.00 for {t." The passenger then replied, "No,
weé need the money."

TAYIOR advised he obtained $12.00 out of the cash drawer
and purchased the rifle. He then proceeded to repair the generator
and charged them $11.50, which they paid, and departed. TAYLOR
stated he does not recall the make and model 0f the automobile, but
believes it was a 1959 Chevrolet. As to the exact date that this
transpired, TAYLOR said he. could not give a closer approximation
Of the time he purchased the rifle, other than March or April,
1963. He did state he believes it was on a Saturday in the morning

hours.
: DL 11NC 21 BOJ . Or
o 274
on 5/13/64 ot Grand Prairie, Texas . File § DL 100-10461

A. RAYMOND SWITZER and

by Special Agent ENE ETRAKIS /eah:ds Date dict-ond

This document contains nelther recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FB1 and 1o loaned te
your agency; it and {ts contents Gre not te be digtridbuted oyteide your agengy.
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30.06 Caliber. It contained the marking, *U. S. Rock Island
Arsenal, Model 1906," and has Serial No. 66091. TAYLOR said
he was of the opinion the rifle had never been fired, as it had
4 great deal of grease in the barrel. It appeared to him the
rifle was a typical surplus rifle that was probably released
for szle by the government during the last five or ten years.
TAYLOR said when he purchased it he is sure, in his own mindg,
the rifle was in exactly the same condition as when it was

issued originally by the government. He said he has sean many
similar-type rifles.

TAYLOR advised that, since purchasing this rifle, he
has "sporterized” it. He said he removed the top part of the
wooden stock, and shortened the foreplece of the bottom of the
stock. He said he removed the 8ling, the front sling holder,
the metal bands that held the top part of the wooden stock, and

also removed the movable peep sight. 1In addition, TAYLOR stated
he filed down and bent the bolt actuating arm, so it would not

interfere with the telescope sight, which he later had installed.

B8COPe mount at Johp Furrer's, 1112 Sowers Road, Irving, Texas.
TAYIOR further stated that he purchased a Herter's 4X Scope
direct from their factory at waukesha, Wisconsin, which he mounted
On the rifle. He said that he, at present, does not have the

8Cope on the rifle and has stored it for safekeeping. TAYLOR
s8aid he did not shorten the barrel of this rifle.

TAYLOR advised that on November 23, 1963, he was watching
television and, upon viewing LEE HARVEY OSWALD, commented to his
wife, “Say, that looks like the guy I bought the 30.06 from."

He stated, howaver, he cannot ba positively sure the man who sold
him the rifle was OSWALD. He stated he feels that it was OSWALD -
since, upon viewing OSWALD on television, he immediately thought

©f this rifle and, at that instant, thought OSWALD was the man
wvho s0ld the weapon to him. -

. | On reflecting back, TAYLOR stated he had never geen
either of these two men before. He stated there is a possibility
the man he believes to be OSWALD came into the station several




3

DL 1q§-10461

weeks tn a month later after he had purchased the rifle from him .
and he was, at that time, a passenger in another automobile, this
time driven by a woman. He said he cannot recall what kind of
autom>bile the woman was driving and would hesitate to give a
degcription of it. Further, TAYLOR stated, he is rather doubtful
that the individual from whom he purchased the rifle was ever seen
by him either prior or subsequent to the time he purchased the
rifle. He said he may have seen him another time, but he is not
sure.

Concerning this woman and male passenger who he thought
to be the man from whom he had purchased the rifle, TAYLOR said he
i1s very doubtful that this actually was LEE HARVEY OSWALD because,
on reflection, he recalls the person from whom he purchased this
rifle had promised to give him two boxes of ammunition for the
rifle. He said he is almost sure that, if OSWALD had been this
person in the station at that time, he would have remembered him
bacause of the promised ammunition.

TAYIOR related that it is his practice each year to go
deer hunting during the deer hunting season. He said the deer
hunting season for the State of Texas for the year 1963 ran from
November 15, 1963, through December 31, 1963. TAYLOR advised that,
during the first week of deer season, he took this rifle with him
to the home of his son-in-law and daughter, BENJAMIN and SHIRLEY
MOKU, 202 Carroll Drive, Killeen, Texas. He said this address is
"just off" Fort Hood, Texas, where his sdh-in-law, BENJAMIN MOKU,
is assigned as an SP5. TAYLOR said that during the first week
Of deer season on some day before Novembdr 22, 1963, this gun
was registered by either himself or BENJAMINYMOKU with the Provost
Marshal at Fort Hood, Texas, for use in deer hunting on the Fort
Hood military reservation. He said this rifle stayed at the resi-
denca of BENJAMIN and SHIRLEY MOKU until the last day of deer season,

December 31, 1963, when he, TAYLOR, brought it back home with him.

_ TAYLOR made available this rifle for examination by the
- FBI Laboratory.



1

DL 10b-10461
RPG/ds =

The foregolng investigation supplements that reported
on pages 71 through 73 of the report of Special Agent ROBERT P.
GEMBERLING dated December 23, 1963, at Dallas, Texas.

1t should be noted that previous investigation has
established that LEE HARVEY OSWALD was employed in Dallas, Texas,
~at Jaggars-Chiles~-Stovall, Inc., in March 1963 and until April 6,

1963, and that he left Dallas for New Orleans, Louisiana, in the
latter part of April 1963.

— _-—-__*'—'m—-h-#-__—-_-‘.
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M. Allegation by MICHAEBL VAUGHN CRAMER That
He Stood Within Three Feet of 1IEE HARVEY
OSWALD When OSWALD Fired The Shots at
President KBNNRDY
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An anonymous letter postmnarked March 12, 1964
at Reno, Nevada was received by the Director of the |
Federal Bureau of Investigation. This letter, sigr.ed
"a friend" indicated the writer uvould acssassinate -
'resident JCIINSON when he appears at the Democratic
Convention at Atlantic City, New Jersey during Auguct,
1964. 1In addition the writer, in the first paragraph
of this letter, stated in part: "If vou believe it or
not I stood within three feet of LEE HARVEY OSWALD when
he fired the three shots that killed the iligsrer lover
KERNEDY and wounded COHNELLY, you probably think this is
from some crack pot but don't."
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On April 13, 1964 MICHAEL VAUGHN CRAMER wes
- interviewed at the San Francisco County Jail, 7th floor,

P?lice Headquarters, San Francisco, California, where
h¢ vas being held on local charnes, and he furnished the
S »

irned statement and information set forth below.
The sioned statement is as follows:

"San Francisco, California
April 13, 1964

"I Michael Vaugh?(ﬁfamer, do hereby make the
following voluntary sizned statement to Thomas D.

. ficGoldrick and John P. McHu~h, who have identified
thenselves to me as Special Avents of the Federal
Bureau of Investization. I have been advised that
I do not have to make this statement, that I have
a right to consult an attorney prior to makine any
staterents, and that anything I say, including this
statement, may be used against me in court.

"I was born on August 29, 1934 at Atlantic City,
New Jersey,_ My permanent residence is 515 Nopth ™
Trenton Avenue, Atlantic City, New Jersey. I was

last regularly employed as a room clerk in the
Schenley Hotel, Atlantic City, ilew Jersey.

"In March 1964 I mailed a letter tec Mr. J.
Edgar HooVver, the Director of the Federal Bureau |
of Investigation from Reno, Nevada and sicrned this Crir+
letter "A friend", 1In this communication I stated,
among other 1items, that I stood within three feet Z%L
of Lee Harvey Oswald when he fired the shots that ———
killed President Kennedy.

"My statement with reference to Cswald was
completely false. I do not know Uswald and to the
best of my knowledge I have never met him. On the
day that President KENNEDY was shot I was in
Washington, D. C,.

e

25
4-13-64 San Francisco, California SF £9-58
- On ' at — __File # ————e e
I:SAS THOMAS D. MC GOLDRICK & JOHN P. 4-14-6Y4
4 . .
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4% "I do not care to com:en* on the reasons
that I wrote the above mentioned letter to Mr.

Hoover,

"I have read this statement, which consists

of this and one other pare, and it jis true to the
best of ry knowledge.

"/s/ ichael Vaugzhn Cramer

"Witnessed:
"John P. lic Hugh, Special Acert F.B.I.
"Thomas D, Mc Goldrick, Special Agent, F.B.I;“*

CFAMER, while declinine to stata why he wrote
the above-mentioned anonviious letter to the Director of
the Federal Bureau of Investir~ation, Jid advise that he
placed the statenent regardine his being near LEE LARVEY
OSHALD wher the latter fired the shots that killed
President KENFEDY in the first paragrach of his letter to
insure that anyone who read the letterp would bLecone
interested in said letter and read it to its conclusion.

CRAMER advised that. on the day President KZNNEDY

-wWwas assassinated he was in Washington, D.C. He related
that he had arrived in Washinrton approxinately three days
prior to the Iresident's assassination and remainec there
until the day following the burial of President KCNNZDY.
tthile in Vashington, D. C., according to CRA'ER, he had

no resiience address but spent tie evenings sieeping in

thc bus station on New York Avenue in the northwest section
of Washington, D. C. BHe indicated that while he dig not
See anyone he knew during the period of tirie he was in
Vlashington, D. C. he spent considerable time ot a bar known

as the Caiety Buffet on horthwest Ninth Street near iiew
York Avenue.

-

. CRAHER continued by advising that about eitht
o’clock on the evening of the assassination of President
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4K£HNEDY he was in front of the ‘’Thite House to observe

sevents transpiring theire. He noted that he was intoxicated
at the tiie and that because of his intoxicated conditicn
he was questioned by an officer who he believes was
assizned to the District of Colurbia Police Department,
This officer did rnot arrest or book CRAMEPR but marely too'.
his name and hic pernanent addr2ss, which he furnished to

the officer as 515 North Trenton fvenue, Atlantic City,
Hew Jersey ®

By way of backgrourd, CRAMER advised that he
has a criminal record involving petty thefts in Philade.iphie,
Pennsylvania, and Los Arsreles, California.

CRAMER indicated that he has spent time as a
mental patient in the Philadelphia State Hospital,
Philacelphia, Fennsylvania, on two occasions. The first
of tuese occasions took place in the latter part of 1962
when he was committed to this hospital by the Philadelphia
County Court for observation. The second such occasion
took place in 1963 when he was comrmitied for four months
for observation, again by the Philadelphia Countv Court,
Philadelphia, Pennsylvania. On the occesion of this

second instance he was likewise committed to the Philadelphia
State Hospital.

CKALER steted that following his release fron
. the hospital after four ronthks in June, 1963 and as a
part of his therapeutic treatment he was under the care
of Dr. ABPAHAM BARON, a psychiatrist with offices in
Ventnor, New Jersey. |
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Allegation by g

She Spent About Two Hours With LEE " EARVEY
OSWALD About Seven Days Before Hallowsen, 12€3
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Dallas Office of the Federal Bureau of Investigation and furnisghed
the following informations

She stated she wanted it understood that she would re-
caive no publicity as a result of furnishing this information,
and pointed out further that she is married and her husband is

1 o o . . R
- B e e TP P et N G T ury . o
- RNy "--ﬁ;"if% %‘W W v U --{’ﬁ# ol ~ggme < '-“',..jg;& o WL,k Lo i ";w-: o .
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Eries Jatated she is convinced that / she spent about
two hours with EE HARVEY OSWAILD between 8300 and 103:00 PM, .
on 8 Thursday night, about seven days before Halloween, 1963,
ghe stated she was supposed to be out callin for her church on -
a visitation program but a girl friend, geer =X EEUR, T wanted to
' run around 80 she took her to the residece o
P SE T ;+* 3 Grand Pra irie, Texas, _telephone
a dd 1 t 1 on to WO rk ing f or IA?V . 1‘5 | S -- R s ) RIS T AT

-----------
----------

identical to LEE HARVEY oom.m, after seeing pictures of him on
television. She stated LEE received a telephone call soon after
she arrived and his only comment on the telephone was "Yeh %
"Later, LER told  iiiiihe was working at either the Texas Book

Store or the 'l'aylor Book.Store and he had been working there

have to worry about LEE's wife, as she lived i.nIrv:l.ng. Texas,

ILER stated he had a room in-Oak Cliff, .
Later on, soxe mention was made of coffee and EEtals
said IEE mde ood coffse, and mentioned he had been

T ' ' 385 -
5/19/64 Dallas, Texas Filg § DL 100-10461
1
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biisi, the book was about life inside Russia and he <claimed to
ive been thera. . -

During this period of abo L two hours, LEE was drinking
only coffee. The others, exceptiiu:ic-J were drinking beer and -
Petic2t be cause she ha d to return to the church,
was not drinking anyt.hing but coffes. |

During the latter part of the visit, LEE received
another telephone call and said, "It's about time, ain't 1it?°
Thereafter, he was on the phone for fifteen to thirty minutes,
mostly listening, and occasionally interjecting "Yeh.®

About 10:00 PM, LEE left with a tall, dark~headed,
N oo was driving an old-model car, He had come for
k. osa could not further describe him, __:‘

November 22, 1963. She e)
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although he freq\aonted S o
about Christmas, 1963. He is originally from Michigan,
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Lot -4 described the person introduced to her as OSWALD
LEE a8 a wh:l.te male, 24, 5'5", 140 lbs,, medium complexion, dark
eyes, dark brown hair, slicked down, wearing old clothes, clean
and neat, having a tattoo of a dagger with a snake on his left
. &orearm, She asked him what this meant and he stated it meant,

-“Don't tread on me.® 8She then asked him what he meant by “tread®
and he said, “You know, don t step on me,."*

At the termination of this interview, i < - -reque ated
specifically that she be allowed to look at a photograph of LEE
HARVEY OSWALD, 8She was shown a photograph of IBE HARVEY OSWALD
made by the Dallas, Texas, Police Department, November 22, 1963,
and stated she believes this is the same person she met, but she
twice asked if the interviewer was positive that this was a

photograph of OSWALD, She stated the man she met looked younger,
but she believes the man she met as OSWALD LEE is LEE HARVEY OSWALD.
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- - Doctor EARIL FORREST ROGE, County Medical EBxaziner,

PQ'lflaad Manorial Boaplital, Dxllxe, Texxs, adviasd that duriag

the autopay parformed on ths body of 1LEE HARVEY OSWALD, on
Noverbsr 24, 1263, no tattoco of a dagger with a snaks was noted
on the lsft forearm of OSWALD,

Doctor ROSE referxed te his Autopay Report, No. M53-356,
&8 copy of which he previously made available, and stated that,
had there been any such tattoo on the left foresarm of OSWALD,
a notation concarning sams would have besn rcflactad in his au-
top2y report,

Doctor ROSE addsed that, had tharxs baen any removal of
a tattoo from the body of LXE HARVEY OSWALD within a two-month
perio&s prior to the autopsy, evidence of sams would havs been
noted and so recorded in his autopsy raport.

Doctor ROSE sgtrtsd hs could unequivocally stztes that
there was no tittoo on ths left foresarm of OSHALD,and that no
evidence of ths remcval of a2 tattoo wis apparent at the time
of the autopsy.
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Q.

Allegation by BENJAMIN C, WARD That He
Had Been With LEE HARVEY OSWALD in Summsr,

1963, and Had Loaned Him Money
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. On March 13, 1964, Dullzs T-3, who is an elaected public
official, advised he received a lsttar from BENJAMIN C,., WARD, 822
Summitt Street, Montgomery, Alabama, in which letter WARD indicated

‘that he had been with LEE HARVEY OSWALD last summsr and had loansed
him soms moneye. .
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' The following investigation was conducted by Spzscial
_% Agent SPENCER H. ROBB at Montgomery, Alabama:

On March 25, 1964, JOHN D. CHAPMAN, Contact Officer,
Veterans Administration Regional Office, Montpomery, made
avallable the claim file of BENJAMIN C. WARD under Number
C21637384. A review of this file reflected the following:

A report dated February 9, 1962, by Dr. C. C. ALLEN
of the VA Hospital at Tuskegee, Alabama, reflected that the
patient, d 24 year 0ld white male, who was admitted to the
hospital on September 27, 1961, shortly after his release
framn the Alabama State Mental Hospital in Tuscaloosa, had a
history of uncontrollable violent and destructive behavior
involving the destruction of two radios at different times

and there was a suggestion that he may have been out of touch
with his environment at least temporarily.

This report continues that WARD's intelligence,
;hd%ment, mental capacity and trend of general knowledge appear
well maintained but insight is lacking. This report reflected
the dlagnosis of Schizophrenic Reaction, Undifferentiated -
Type, manifested by rigid affect, impaired memory, poor

Insight, history of irresistible to destructiveness and
uncontrollable temper, now in remission.

. The report of Dr, C. C. ALLEN of the Tuskegee VA
Hospital, dated June 28, 1962, reflected WARD was discharged
on that date against medical advice for refusail to submit
to disciplinary action after committing an infraction of

the hospital rules. This report reflected that the patient
was adjudged competent.

Another report in this file was that of Dr. T. J.
THOMAS, dated October 22, 1962, reflecting a Neuro-psychiatric
éxamination at the VA Hospital in Montgomery, Alabama. This
report reflected as follows:

The veferan is incompetent. He is very limited
in his social adaptation and has made no economic adjustment.
It "1s probable he will soon need to be hospitalized on |
account of the problem he creates in the parental 'situation.

Patient was diagnosed as Schizophrenic Reaction, Undiffepr-
. entlated, '

o

S A report dated January 10, 1963, by Dr. C. C. ALLEN
of the Tuskegee VA Hospital reflected WARD was admitted
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November 21, 1962, and discharged December 20, 1962, The
psychlatric diagnosis this time was Schizophrenic Reaction -
Undifferentiated Type, manifested by history of eplisodes
of Impulsive behavior of a destructive nature, and insomnia,

chronic and moderate. The report continued that  the patient
was considered to be competent, although it was doubted that

he would make a sustained social adjustment.

| r. CHAPMAN advised that it was clear from [IJARD'B
file that{WARD should be hospitalized for mental treatment
and care; RQowever, WARDTg\mother constantly declined to -
permit {WARRJto be hospitalized for a sustaiped length of time.
Mr. CHAPMAN stated it appears the only way fWARD ean maintain
any semblance of fitting into soclety is through a constant
use of strong tranquilizer drugs.

On ﬁarchas, 1964, a check of the records of the
Montgomery Police Department and the Montgomery Coynty

Sheriff's Office, failed to reflect any record of BENJAMIN
C. WA

On March 25, 1964, Assistant Chief of Police E. P.
BROWN, Detective Division, Montgomery Police Department,
advised that (WA has not engaged in any activities which
have come to his attention. .

= e e i e W e .
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On March 25, 1964, BENJAMIN CAWARD, 828 Summit

T ey Wy
o
-

Street, Montgomery, Alabama,. was interviewed at his tionad:” |
e BBttt Dutiioind ST
WARD advised that due to an extremely nervous
system, he has a custom of walking to the dowvntown Mort gomrers
area quilte frequently about twe or three otclock in the
morning. At approximately this time in either January or
February, 1963, he had walked to the Trailways Bus Staticn
in Montgomery to buy a magazine. He observed three or four
: men sitting at the coffee counter drinking coffee and engaged
: all of these men in a general conversation for several
minutes. He did not obtain any of the names of these men and
has o recollection whatever concerning the things discussed,
but he does know that it was nothing of any particular import
which they discussed during this time.

After the photograph of LEE HARVEY OSWALD was
published in newspapers, magazines and displayed on television,
WARD advlsed he recognized these pictures as being one of the
men with whom he talked at the Trailways Bus Station on this
occasion. He recalled that he heard one of the men with
this person call the man identified by him as OSWALD by the

name of ART.

WARD stated that he saw this same man on one other
occasion which was the Friday before Labor Day in 1963. WARD
stated at approximately 1:15 PM that date, he caught the -
Greyhound Bus from Montgomery to Mobile, Alabama, for the
purpose of going to Pensacola, Florida, later to the dog
races. While in the bus station In Montgomery prior to
boarding his bus, he met thls same man, identified by WARD
as LEE HARVEY OSWALD and talked to him for some ten or fifteen
minutes in the bus station. This man apparently had been on
the bus when it came into the Montgomery station as he was
permitted to board the bus before the passengers who were
getting on for the first time in Montgomery.

After boarding the bus, he again had a lengthy dis-
cussion with this man and after telling the man he was going
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